

IPA CANADA
2024 ANNUAL GENERAL ASSEMBLY
ASSEMBLÉE GÉNÉRALE ANNUELLE 2024



ST JOHN'S NEWFOUNDLAND / TERRE NEUVE
SEPTEMBER 3-6 SEPTEMBRE
2024

Itinerary - itinéraire

September 3 (Tuesday) travel day – jour de voyage

*September 4 (Wednesday) AGM – AGA 1 - 4 p.m.
To be determined – Endroit à déterminer*

*Hospitality Night @ Bridie Molly's / Starts at 5:30 p.m. at your own cost
Soirée hospitality hez Bridi Molly's / débute à 5:30 pm , à vos frais*

*September 5 (Thursday) Lt. Governor's Reception - 2 p.m. / Réception du Lt. Gouverneur à 2pm
Business Dresses / Tenu d'affaire*

*Farewell Dinner (possibly at The Jag) 5:30 p.m. TBD
Souper d'adieu (possiblement à l'hôtel Jag) 5:30 pm*

September 6 (Friday) travel day – jour de voyage

[CLICK HERE TO REGISTER / CLIC ICI POUR S'ENREGISTRER](#)



Signal Hill: National Historical Site

Signal Hill was the site of St. John's harbour defences from the 17th century to the Second World War and where Guglielmo Marconi received the world's first transatlantic wireless signal in 1901.

Signal Hill : Site historique national

St John's, du XVIIe siècle à la Seconde Guerre mondiale, et où Guglielmo Marconi a reçu le premier signal transatlantique sans fil en 1901.



Cape Spear Historical Site: You will need a car to drive here!

- It's the most easterly point in North America
- The oldest surviving lighthouse,
- the remnants of Fort Cape Spear, a little-known outpost and ideal lookout for German naval threats where Canadian and American soldiers stood guard from 1941 to 1945, stationed in barracks complete with mess halls and canteens. At the war's close, most of the fortifications were demolished, leaving bunkers and gun barrels to provide sheltered ocean views. where soldiers once scanned the horizon for enemies

Site historique du Cap Spear : Vous aurez besoin d'une voiture pour vous y rendre !

C'est le point le plus à l'est de l'Amérique du Nord. Le plus ancien phare encore en activité, les vestiges du Fort Cape Spear, un avant-poste peu connu et un poste de surveillance idéal pour les menaces navales allemandes, où des soldats canadiens et américains ont monté la garde de 1941 à 1945, dans des baraquements équipés de réfectoires et de cantines. À la fin de la guerre, la plupart des fortifications ont été démolies, laissant des bunkers et des canons qui offrent des vues abritées sur l'océan. où les soldats scrutaient autrefois l'horizon à la recherche d'ennemis.

[WEB SITE / SITE WEB](#)



*The Georgestown Inn
50 Bonaventure Ave
St. John's NL A1C 3Z5
(BnB - hot breakfast included)
It's a 15-minute walk to downtown
Rates will be reduced by 20%*

*cindy@georgestowninn.ca
709-221-7829*

[WEB SITE / SITE WEB](#)



*Jag Hotel
115 George St W,
St. John's, NL A1C 0B7, Canada*

King rooms at \$199 + tax

*709-738-1524
jagsales@steelehotels.com*

*MAKE RESERVATIONS BY PHONE OR EMAIL ONLY -MENTION IT'S FOR THE IPA
FAITES VOTRE RÉSERVATION PAR TÉLÉPHONE OU PAR COURRIEL SEULEMENT ET MENTIONNEZ QUE C'EST POUR L'IPA*

For further assistance Beverly Bryant :709-746-0814 pour assistance